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Hoi,

Zie bijgevoegd een paar opmerkingen van onze kant bij de afschalingsstrategie.

Daarnaast, ik zou nog uitzoeken of het mogelijk is om het PO te openen terwijl KO gesloten is.

Het antwoord is dat het niet onmogelijk of onuitvoerbaar is, maar wel zeer onwenselijk wordt geacht om de koppeling tussen PO

een KO te verbreken, met name vanwege 1) de consistentie/samenhang tussen maatregelen PO en KO, en vanwege 2) de

proportionaliteit (effect op virus t.o.v. andere effecten):

1. Het is in de communicatie lastig uitlegbaar als kinderen wel naar school mogen, maar niet naar de kinderopvang, terwijl de

risico’s gelijk zijn (of in het geval van KO zelfs nog lager, zie ook 2).
2. Jonge kinderen spelen voor zover we weten een zeer beperkte rol bij de verspreiding van corona. Voor de nieuwe variant is

dit overigens nog onzeker, maar tot nu toe wijzen de eerste signalen die heeft afgegeven ook in die richting.

Daarbij geldt dat besmettingen die plaatsvinden als gevolg van openen PO of KO vooral plaatsvinden tijdens
contactmomenten (bij het halen en brengen van kinderen). De inschatting is dat het aantal risicovolle contactmomenten

lager is bij het openen van KO dan bij openen PO, omdat de kinderopvang geen vast startmoment heeft zoals scholen, dus

kinderen worden altijd al gefaseerd gebracht. Bovendien staan in het protocol kinderopvang diverse adviezen om

contactmomenten te beperken/risico’s te verminderen, zoals dat ouders niet naar binnen mogen, gespreide haal- en

brengtijden en overdracht van kinderen (bijzonderheden t.a.v. de verzorging) digitaal doen. (Nog even los van het feit dat

als de kinderopvang dicht blijft, mensen allerlei constructies bedenken om toch te kunnen werken, zoals het invliegen van

opa’s en oma’s, buren en oudtantes en coms, etc., waardoor het netto-effect van sluiting op het virus vermoedelijk al niet zo

groot is).

Naast bovengenoemde argumenten geldt ook dat een situatie met PO open / KO gesloten op termijn wel kan leiden tot een

onuitvoerbare situatie, met name als ouders vaker een beroep gaan doen op noodopvang (waar vazk geen harde criteria voor

zijn).

Bovendien geldt dat kinderopvang ook bijdraagt aan de ontwikkeling van kinderen, zeker voor de groep 0-4 jaar. Vanaf 2,5 jaar
wordt vve aangeboden aan doelgroepkinderen op de kinderopvang en draagt kinderopvang dus bij aan het verkleinen van taal-

en leerachterstanden. Ook voor de bso geldt dat daar activiteiten worden aangeboden (sport en spel) die bijdragen aan het

ontwikkelen van bijv. de motoriek en de sociaal emotionele ontwikkeling.

Kortom: het is dus niet onmogelijk, maar onze sterke voorkeur gaat wel uit naar het vasthouden aan de koppeling tussen PO en
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Beste allen,

Ik heb de verzendlijst van [JEfEESvan vanmorgen gebruikt om jullie allemaal aan te schrijven.

Zoals afgesproken, stuur ik jullie hierbij de opmerkingen van OCW op de sheets. Indien het stuk morgen wel wordt

besproken in het DOC en deze zelfde sheets voorliggen dan zal ik deze opmerkingen ook meegeven aan

BER onze directeur. Indien dat niet het geval is, dan zie ik de nieuwe versie van de presentatie graag

verschijnen en hoor ik graag wat er met onze opmerkingen is gebeurd.

Allereerst goed dat nu ook wordt gesproken over versoepeling. De sheets bevatten goede redeneringen en concrete

stappen. Dat is fijn.

Ik loop de sheets bij langs:

3° sheet: Hoofdlijnen: maatregelen-vaccineren-testen
- Ik noemde het net al even in de werkgroep en zou hierover nog contact opnemen met mijn collega’s. Ons

voorstel is nu om de zin over ‘testen voor toegang tot studeren’ te veranderen in: ‘testen in mbo en ho om

meer fysiek onderwijs mogelijk te maken’.

8° sheet: Fase 1 (nu fase 4)
- Zoals we bespraken/afgesproken hebben komt het mbo en het ho in het lijstje te staan in fase 1 (bij of onder

het VO), conform de verzwaringen in de routekaart.
- En goed om te weten (maar past mogelijk niet in de sheets): de 1,5 meter wordt in de KO, PO en VO

afhankelijk gemaakt van OMT advies en daar waar het OMT dat goed vindt voor deze sectoren losgelaten.
Voor het MBO en HO is dit tot op heden niet het geval geweest.

- Bij '‘Redenatie’ zouden wij graag de woorden ‘jonge kinderen” willen vervangen door ‘kinderen en jongeren'.
- In fase 1 gaat sportbeoefening weer open. Dat is ook het moment waarop georganiseerde culturele

activiteiten voor kinderen tot 17 jaar weer mogelijk moeten worden. Gelet op de spreiding van het virus

onder 13+ers is het denkbaar om de leeftijd van 17 om te zetten naar 13, alleen de PO leerlingen.

9° sheet: Fase 2 (nu fase 3)
- Fase 2 neemt max 30 personen als uitgangspunt en fase 3 max 100. Ook in deze fases willen we dit voor

culturele instellingen vervangen door aantal bezoekers obv aantal m2, met bijvoorbeeld aftoppen dmv een

percentage om het aantal bezoekers in deze fase lager te houden. Dit zal moeten worden aangepast conform

eventuele wijzigingen die in de routekaart worden aangebracht in de ACC/MCC en daarover loopt het

gesprek.
- Droge horeca mag in deze fase open, voor culturele instellingen graag toevoegen dat ook zij horeca to go

(droog en nat) mogen aanbieden. Dit is in eerdere besluitvormingsrondes weleens niet goed gegaan

waardoor culturele instellingen dingen per ongeluk niet mochten (terwijl ze wel open waren) die restaurants

wel mochten.

- Er wordt vanuit gegaan dat de fieldlabs evenementen kunnen zorgen voor versoepeling. Maar deze leveren

waarschijnlijk pas begin mei (ivm wetenschappelijke verwerking) concrete stappen op. In de werkgroep
meldden anderen al te denken dat er sneller gegevens beschikbaar komen, maar vanuit OCW denken we dat

dit niet realistisch is.

- “Toegangstesten maakt mogelijk om te versoepelen”. Is dat om meer bezoekers binnen te kunnen laten of is

dat om besmettingen te beperken? Dit zijn verschillende zaken.
-

Zingen graag weer gelijktrekken met culturele instellingen.

Sheet 12: opheffen ge- en verboden
- Hier mist expliciet het weer volledig openen van mbo+ho, zonder de 1,5m-afstand. Daarmee maken we
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expliciet dat we zonder het loslaten van de 1,5m-afstand, nog heel lang veel afstandsonderwijs in het mbo

en ho hebben (in fases 1 t/m 4) en dat er dus nog een stapje te nemen is.

Verder zou ik nog checken bij mijn collega’s hoe OCW kijkt naar het voorstel van de VNG als het gaat om de

congruentie met de restaurants. Dus: ook hier opnemen dat je in rondes kan werken en de rondes scheidt. OCW

staat hier voor evenementen/theaters/bioscopen niet positief tegenover. Er wordt automatisch al gewerkt met het

maximale aantal personen per ruimte en met verschillende voorstellingen per dag (culturele instellingen zijn over

het algemeen meer uren per dag open dan restaurants), de voorwaarden die er nu staan impliceren dat al. OCW

ziet geen meerwaarde in het veranderen ervan.

Bij vragen/opmerkingen weten jullie ons te vinden!

Dank!

Groet
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Onderwerp: stukken vanmiddag

Beste collega’s,

En hierbij de sheets die gemaakt zijn in samenwerking met NCTV en DGSC19 over de afschalingsstrategie. Deze zijn opgesteld
als eerste concept voor een BWO begin van de middag. Wij hadden geen ruimte om dat in een andere volgorde te doen. Graag
bespreken we ze met jullie om jullie input mee te nemen. Agendering in de ACC is a.s. donderdag.

Tot vanmiddag,


